
Laboratoire de sous-traitance situé au cœur de Paris, nous formulons et fabriquons à
façon des produits cosmétiques, dermo-cosmétiques, des parfums, des parfums sans
alcool et des dérivés parfumés.
Nous accompagnons depuis 30 ans nos clients de la conception à la livraison de produits
en full service “made in France”.
Reconnu pour nos textures sensorielles et innovantes, notre savoir-faire repose sur des
formules sur-mesure, premium et techniques certifiables Cosmos Organic et Natural.
Notre expertise Haute-Pression nous permet de créer des formules aux applications
variées et à l’efficacité boostée ainsi que des ingrédients personnalisables à partir de
notre NOA System® breveté.
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We are a subcontracting laboratory located in the very heart of Paris, formulating, and
manufacturing cosmetic products, dermo-cosmetic products, perfumes, alcohol-free
perfumes and scented derivative products.
For 30 years, we have been assisting our customers with our full-service offer, from the
development to the delivery of “made in France” products.
Recognized for our sensory and innovative textures, our know-how is based on tailor-
made and premium formulas that can be certified Cosmos Organic and Natural.
Our High-Pressure expertise allows us to create formulas with varied applications and
boosted effectiveness as well as customizable ingredients from our patented NOA
System®.
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